

By MAETERLINCK

To the Editor of KING ALBERT'S BOOK

IL ne m'appartient pas de célébrer en ce moment la gloire de ma petite patrie. Vous l'avez fait du reste de si admirable façon, avec une éloquence si précise et si belle qu'il n'y a rien à ajouter à votre Introduction. Vos paroles m'ont ému jusqu'aux larmes. Elles nous apportent le plus haut témoignage que l'on puisse espérer dans l'histoire parcequ'elles sont prononcées au nom d'un grand peuple pour qui l'honneur, la loyauté, la fidélité aux engagements solennels, le courage silencieux, tenace et invincible, furent toujours les lois mêmes de la vie. De tout mon cœur, merci !

*Maeterlinck*

TRANSLATION

*It is not for me to sing the glories of my little country at this moment, and indeed you have done so yourself with such a true and noble eloquence that it would be difficult to add anything to your Introduction. Your words brought tears to my eyes. They bear the highest testimony we can hope for in history, for they speak in the name of a great people to whom honour, loyalty, faith to solemn covenants, and silent tenacious, invincible courage have always been the very law of life. With all my heart, thank you !*

THE END OF KING ALBERT'S BOOK